
 

Houdt onze sportondernemers 
gezond  

 
De Tweede Kamer heeft op 28 januari 2021 een motie aangenomen waarin 240 miljoen wordt vrijgemaakt voor de 
vitale sportinfrastructuur1. De motie roept het kabinet op om in overleg met NOC*NSF te zorgen dat met het 
nieuwe steunpakket ook sportbonden overeind kunnen blijven en indien nodig, de beschikbare middelen anders in 
te richten om ook de sportbonden te ondersteunen. 
 
Veel sportverenigingen hebben aangegeven dat zij in financieel zwaar weer zitten. De huur en de licentiekosten 
lopen door, maar inkomsten uit de kantine of overige activiteiten blijven uit. Voor de huur is al een 
compensatieregeling opgesteld vanuit het kabinet. Naast de huur van de velden/sporthal is voor een deel van deze 
sportverenigingen ook het betalen van contributie aan de bond (licenties) een grote last. 

1) Heeft het college een beeld hoe de 240 miljoen voor vitale sportinfrastructuur gaat worden uitgegeven? 
En gaat dit steunpakket ook een bijdrage leveren aan de verlichting van de lasten die de 
sportverenigingen dragen, door bijvoorbeeld het aanpassen/kwijtschelden van licentiegelden voor de 
periode dat er geen officiële wedstrijden konden worden gespeeld?  

2) En zo nee, is het college bereid om zich richting de bonden hierover uit te spreken en eventueel een lobby 
te starten? 

Niet alle sportondernemers zijn aangesloten bij een sportbond, denk hierbij aan Yoga-, Pilates-, Fitness- en 
dansstudio’s. Deze ondernemers dragen niet alleen bij aan het ondernemersklimaat, maar ook aan de fysieke en 
mentale gezondheid van onze inwoners. Met veel creativiteit en energie slaan onze sportondernemers zich door 
de coronacrisis. Dit door hun aanbod corona-proof en vaak digitaal te blijven aanbieden. Hun deelnemers, onze 
inwoners, weten hen te vinden en kunnen laagdrempelig aan sportactiviteiten deelnemen. Laten we deze 
creativiteit en het netwerk van onze sportondernemers benutten om met de beschikbaar gekomen middelen ook 
het laatste stukje crisis door te komen. 

Het kabinet heeft namelijk toegezegd 200 miljoen vrij te maken voor welzijn en leefstijl. Niet al deze ondernemers 
kwamen in aanmerking voor steun, soms ook juist omdat ze een beperkte omzet bleven draaien door het 
aanbieden van corona-proof diensten. Om ervoor te zorgen dat een zo groot mogelijk deel van onze inwoners 
bereikt wordt met de extra middelen, lijkt het de VVD van toegevoegde waarde om zoveel gebruik te maken van 
de bestaande aanbieders op het gebied van welzijn en leefstijl.  

3) Bent u het met de VVD eens dat het geld dat wordt vrijgemaakt juist moet worden ingezet in het 
bestaande netwerk van sportondernemers en dat de gemeente geen met deze ondernemers 
concurrerende activiteiten zou moeten ontwikkelen met het vrijgekomen budget?  

4) Heeft u al inzicht in de verdeling van deze middelen? En op welke wijze is het college voornemens de 
gemeenteraad mee te nemen in de plannen over de inzet van deze middelen? 
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